
REPUBLIKA HRVATSKA
PRTMoRSKo - coRANSKA ZupeNre

oPCTNA ruZnn
Opcinsko vijece

ZAPISNIK
S 18. SJEDNICE OPCINSKOG VIJEEA OPEINE FUZINE ODRZANE U VTTBCXICI

operNE FUZTNE DANA 18.09.2023. coDrNE s poeETKoM u t7:00 sATr.

Nazolni:
dlanovi Opiinskog vije6a: Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nata5a BlaZevi6 Stardevii,
Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevii, Tajana Kauzlari6 Koric4 NataSa
Marohni6 TrglavEnik

a

Odsutni:
o dlanovi Opdinskog vije6a: Marinko Kauzlarid,
o Op6inski nadelnik, David Bregovac.

Ostali nazolni:

. Helena Pavii, Prodelnica Jedinsfvenog upra!.trog odjela Opcine FuZine,

r Emi Bolf Randelj, viSa referentica za administrativne poslove,
o Jasminka Budiselii, referentica za proradun i financije,
. Josipa Vlahovii, stnrdna suradnica za komunalne poslove,
o Predstavnici medija.

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazodne te utvrdio daje na danaSnjoj sjednici
nazodno 8 (osam) dlanova Opcinskog vije6a te 6e sve donesene odluke biti pravovaljane.

Predsjednik Valentin Crljenko pozvao je predsjednicu Mandatne komisije Tajanu Kauzlarii
Koricu da podnese izvje56e Mandatne komisije.

Dana 11. kolovoza 2023. godine vijednica Nata5a Marohnii Trglavdnik Opiini FuZine

dostavilaje Zahtjev za povrat vijeinidkog mandata.
Mandatna komisija izvje56uje da su ispunjeni uvjeti da vije6nica Nata5a Marohnii Trglavdnik
nastavi obna5ati duZnost Elanice Op6inskog vijeda Opdine FuZine osmog dana od dana

dostave obavijesti, odnosno 19. kolovoza 2023. godine. Istog dana prestaje obna5anje
duZnosti zamjenika Vanje Kataliniia.
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Predsjednik Valentin Crljenko utwduje da se prima na manje

IzvjeS6e o prestanku mirovanja mandata itanici Opdinskog vije6a i prestanku duinosti
zamjenika Ilanice Op6inskog vije6a

) Izvje5de Mandatne komisije sastavni je dio Zapisnika.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloZeni Zapisnik sa 17. sjednice
Opcinskog vijeia Opcine FuZine odrZane 29.lipfia 2O23. godine.

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataia Marohni6 Trglavdnik,
Slobodan HuS, Nataia BlaZevi6 Stardevii, Sabina Urbanc, Slavko Stardevi6, Tajana Kaudari6
Korica) prihva6en je

Zapisnik sa 17. sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Fuiine

Sa 6 (5est) glasova ZA (Valentin Crljenko, Slobodan HuS, Nataia BlaZevi6 Stardevii, Nata5a
Marohnii Trglavdnik, Slavko Stardevid, Tajana Kauzlari6 Korica) i 2 (dva) SUZDRZANA
glasa (Sabina Urbanc i Dario Colnar) prihvaden je

Dnevni red:

1. Odluka o prestanku mirovanja mandata dlanici Opcinskog vije6a i prestanku obnaSanja

duinosti zamjenika dlanice Opcinskog vijeda
2. Odluka o razrjeSenju dlana Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i primanja
3. Odluka o izboru dlanice Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja
4. Polugodi5nji izvjestaj o izvr5enju Proraduna Opcine FuZine zz ruzdoblje od l. sijednja

2023. godine do 30. lipnja 2023. godine

5. Odluka o izboru najpovoljnije ponude za prodaju nekretnina u vlasniSwu Opcine
FuZine

6. Odluka o izradi Prvih izrnjena i dopuna Urbanistidkog plana ure<lenja (UPU l0)
ugostiteljsko-turistidke zone,,Bajer" (T2o)

7. Prve izrnjene Programa potpora u poljopriwedi i ruralnom razvoju Opcine Fuiine za
r azdoblje 2022. -2025. go dina

8. Odluka o uspostavljanju medusobne suradnje i sklapanju Sporazuma o suradnji i
prijateljstvu izrnedu Opiine Donji Vidovec i Opcine FuZine

9. Vije6nidka pitanja

Za vije6nidka pitanja prijavili su se:

l. NataSa Marohnii Trglavdnik - dva (2) pitanja,
2. Natasa BlaZevi6 Stardevi6 - dva (2) pitanja,
3. Tajana Kauzlarii Korica - dva (2) pitanja.

2

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da su naknadno zaprimljene tri todke dnevnog
reda. Proditao je dnevni red s dopunama i otvorio raspravu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloZeni Dnevni red s dopunama.



Ad 1.:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Odluke o prestanku mirovanja
mandata dlanici Opcinskog vije6a i prestanku obna5anja duZnosti zamjenika dlanice
Opiinskog vije6a.
Valentin Crljenko obrazlofio je prvu toiku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
Za raspravu su se javile Sabina Urbanc i NataSa Marohni6 Trglavdnik, a odgovore na pitanja
dali su Valentin Crljenko i Helena Pavii.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw.

Donosi se prva todka dnevnog reda

Odluka o prestanku mirovanja mandata Clanici Opdinskog vijeda i prestanku obnaSanja
duZnosti zamjenika ilanice Op6inskog vije6a.

Ad.2.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o razrje5enju dlana
Odbora za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i primanja.
Emi Bolf Randelj obrazlofila je drugu todku dnevnog reda.

Predsjednik Valantin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu.

Donosi se druga todka dnevnog reda

Odluka o razrje5enju ilana Odbora za hbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja

Ad.3.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje primljen prijedlog Odluke o izboru dlanice Odbora
za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja.
Emi Bolf Randelj obrazloiilaje tre6u todku dnevnog reda.

Predsjednik Valantin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljorko zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje neie todke
dnevnog reda.

S 5 (pet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Slobodan HuS, Slavko Stardevi6, Nataia BlaZevi6
Stardevii, Tajana Kauzlari6 Korica), I (jednim) glasom PROTIV (Sabina Uftanc) i 2 (dva)
SUZDRZANA glasa (Nata5a Marohnii Trglavdnik i Dario Colnar) donosi se

Odluka o izboru ilanice Odbora za izhor, imenovanja i dodjelu povelja i priznanja

Ad.4.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Polugodi5njeg izvje5taja o

izwSenju Proraduna Opdine FuZine za razAoblje od 1. sijednja 2023. godine do 30. lipnja
2023. godine.
Jasminka Budiseli6 obrazloZila je detvrtu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspraw.
Za raspraw su se javile Nataia BlaZevii Stardevii iNata5a Marohnii Trglavdnik, a odgovore
na pitanja dali su Valentin Crljenko, Helena Pavi6 i Jasminka Budiselid.
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje dono5enje dewrte toCke

dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataia Marohnii Trglavdnik,
Nata5a BlaZevii Stardevi6, Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevi6, Tajana Kauzlari6
Korica) donosi se

Polugodi5nji izvjeitaj o izvr5enju ProraEuna Opdine FuZine za razdoblje od 1. sijeinja
2023. godine do 30. lipnja 2023. godine

Ad.5.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije
ponude za prodaju nekretnina u vlasniSwu Opcine Fuiine.
Helena Pavii obrazloZilaje petu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko owara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspraw i daje na glasovanje donoSenje pete todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
NataSa BlaZevii Stardevi6, Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevi6, Tajana Kauzlari6
Korica) donosi se

Odluka o izboru najpovoljnije ponude za prodaju nekretnina u vlasniStvu Op6ine
Fuiine

Ad.6.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izradi Prvih izrnjena i
dopuna Urbanistidkog plana uredenja (UPU l0) ugostiteljsko-turistidke zone ,"Bajer" (T2o).
Josipa Vlahovii i Valentin Crljenko obrazlofili su Sestu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko oWara raspraw.
Za raspravu se javila Sabina Urbanc, a odgovor na pitanje dale su Josipa Vlahovi6 i Helena
Pavi6.
Predsjednik Valentin Crljenko zawara raspraw i daje na glasovanje dono5enje Seste todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
Nataia Blaievid Stardevid, Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevid, Tajana Kauzlari6
Korica) donosi se

Odluka o izradi Prvih izmjena i dopuna Urbanistiikog plana uredenja (UPU l0)
ugostiteljsko-turistitke zone,,Bajer,' (f2c)

Ad.7.:
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi daje primljen prijedlog Prvih izrnjena Programa potpora
u poljopriwedi i ruralnom razvoju Opcine FuZine za razdoblje 2022.-2025. godina.
Helena Pavii obrazloZila je sedmu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspraw.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje sedme todke
dnevnog reda.
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S I (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
Nata5a BlaZevi6 Stardevid, Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevid, Tajana Kauzlarii
Korica) donose se

Ad.8.:

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o uspostavljanju
medusobne suradnje i sklapanju Sporazuma o suradnji i prijateljswu izrne<lu Op6ine Donji
Vidovec i Op6ine FuZine.
Helena Pavi6 obrazloZilaje osmu todku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko owara raspravu.
Ni*o se nije javio za raspraw.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje dono5enje osme todke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nata5a Marohnii Trglavdnik,
Nata5a BlaZevii Stardevii, Slobodan HuS, Sabina Urbanc, Slavko Stardevid, Tajana Kauzlari6
Korica) donosi se

Odluka o uspostavljanju medusobne suradnje i sklapanju Sporazuma o suradnji i
prijateljstvu izmedu Opdine Donji Vidovec i Op6ine Fuiine

Ad. 9.: Vije6ni[ka pitanja

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vije6nike da upute vijeinidka pitanja.

Nata5a Marohnid Trglavdnik: ..."Optina Futine ima svoje vlasniiMo i svoje
parcele. Puno toga se prodalo, puno toga se prodaje i stavlja u grailevinskn
podruija ito je meni neprihvatljivo. Zanima me da li smo prekapacitirani, odnosno
da li smo doili do toga da vrlo skoro viie nete moti niita graditi? Sve ovo brine
me zbog naiih domatih ljudi za kaje smatram da nisu zaititeni. Zelim da postoji
odretleni postotak zemljiSta koji te se osigurati domatim ljudima. Imamo naSu

djecu koja u buducnosti nete imati gdje graditi svoje htte. Znam da mi netete
moti reti koji broj iestica Optina FuZine posjeduje niti kolika ih je prodala, ali
uierujem da znate o kojem postotku je rijei. Moje pitanje glasi da li smo doili do
togo da se viie nete moti graditi?"...
- Helena Pavi6: ... "Pitanje je nejasno i ne znam ito znaii ,,da se nete moti
graditi"? Optina Fuiine ima nekretnine u svojem vlasniitvu i nekretnine koje su u

vanknjiinom vlasniina za koje su pokrenuti postupci rjeiavanja imovtnskopravnog
stanja. Spomenuti postupci odnose se na nekretnine u mjestu Liia i Poslovnoj zoni
Lii. Spomenute nekretnine nekada su bile u druitvenom vlasniittu ili vlasniitvu
Optine Delnice. Postoje nekretnine koje je Optina Fuiine prodala i svaku Odluku
o prodaji, s obzirom na vrijednost nel<retnine donijelo je Optinskog vijete Optine
Fuitne. Ograniienja za gradnju na podruiiu Optine Fuiine postoje na temelju
Urbanistiikog plana, Prostornog plana, konzervatorske podloge kojom je uZi

centar mjesta Fu,ine proglaien mjestom od povijesnog i kulturnog znaiaia. Pored
spomenutih ograniienja postoji i poplavni val za podruije mjesta Lii i miesta
Fuiine na temelju kojega nije dozvoljeno gradenje nekretnine ukoliko priie nije

I
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Prve izmjene Programa potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju Op6ine Fuiine za
razdoblj e 2022.-202 5. godina



.)

bila izgradena. Postoji i Studija kliziita koja takoder propisuie ograniienja.
Trenutno smo u postupku priprema Prijeilloga IX. izmiena Prostornog plana.

Gradevinskog podruija joi uvijek ima. Vi kao Optinsko vijete moZete utiecati na
odluke o prodaji nelvetnina, ali ne moiete utjecati na prodaju nelcretnina u
privatnom vlasniinu. Nekretnine u vlasniitvu Optine FuZine nisu odluiajuti
fahor hote li naia djeca imati parcele za gradnju. Pismenim putem moiemo Vam

dostwiti podatak o broju nel<retnina u vlasniitvu Optine Fuiine i za koje

nekretnine je pokrenut postupak rj eiavanja imovinskoprawih odnosa. "...

- Valentin Crljenko ..."Prostorni plan Optine Fuiine propisuje kolika moZe biti
izgradenost na podruiju Optine Fuiine. Prije nego ito ie isti predloZen

Optinskom vijetu na usvajanje, zaprimljeni su zahtjevi za prenamjenu (iz
poljoprivrednog zemljiita u gradevinsko zemljiite i obrnuto). Svi zahtjevi su bili
oprovdani i usvojeni. Sve dok Optinsko vijete ne izglasa proiirenje ne postoii
mogutnost vete zone izgrailenosti. Kljuino je da joi uvijek ima prostora."...
- Nata5a Marohni6 Trglavlnik: ..."Upravo tako. Kljuino je da ioi wiiek ima
prostora za gradnju." ...
- Josipa Vlahovid: ..."lmamo postotak izgrailenog i neizgratlenog djela. Ne

moiemo proiirivati izgradeno podruije dok se ne popuni. "...
- Nata5a Marohnid Trglavinik: ..."Hvala zadovoljna sam s odgovorom.
Medutim, moZda bi trebalo svaka 2-3 mjeseca ilanove Optinskag vijeta
obavijestiti o broju prodanih nekretnina." ...
- Helena Pavi6: ... "Odluku o donoienju Prostornog plana ureilenja Optine
Fuiine, Odluke o prodaji nel<retnina i Odluke o izboru najpovoljnije ponude za
prodaju nelaetnina u vlasniStvu Opiine Fuiine donosi Optinska vijete te uvijek
moZete odluiiti da se predloZena nelvelnina ne proda."...

- Nata5a Marohnid Trglavinik: ..."Svi vijetnici su putem e-maila dobili
dokumentaciju od gospode Korice. Rijei je o gradnji tri objekta i ceste. Mjeitani
lraie dq im se omoguti cesta kaja je ucrtana i koja je zakonska obaveza. Zanima
me da li postoji mogutnost da napravi cestq za kaju je zahtjev dostavljen 2018.
godine? Njihova investicia je upitna, rijei je o Jinanciranju iz Europskog

fonda."...
- Helena Pavi6: ... "Na pitanje da li mogu dobiti cestu najbolje bi odgovorio
naielnik. Mogu vam reti da su vlasnici nektetnina dobili grailevinsku dozvolu na
temelju postojeteg pristupnog puta. Ondje postoji i nerazvrstana cesta koju je
Optina FuZine uvrstila u Registar nerazvrstanih cesta. Imamo zakonsku obvezu
odriavati ceste, ali to ne znaii asfaltirati cestu. Optina Fuiine svoje nerazyrstone
ceste odriava prema financijskim sredstvima. Nakon zaprimljenog prvog dopisa u
mjesecu lipnju od direhora KTD Fuiine d.o.o. zatraZila sam injeite o
prohodnosti spomenute ceste. Uz imjeite dostaujene su i folografije na kojima je
razvidno da cestu koriste kamioni i dostavna vozila te je utvrdena prohodnost
ceste. Asfalt nije opcija jer iziskuje velika financijska sredstva, a spomenuta cesta
nije prioritetna. Oni se u svom dopisu pozivaju na jedan odvojak ceste koji je
obrastao. Navedena cesta imd oblik slova ,,Y", u jednom dijelu je prohodna i
odriavana, u drugom manjem dijelu je obrasla. Mislim dq l<rienje spornog
odvojka nije u planu zbog toga ito postoji pristup s druge strane. PredlaZem da
vam svoj odgovor natelnik dostavi pismenim putem. Nije toino da nemaju nikakav
pristupni put i nije toino da se put ne odriava. Optina FuZine ne moie udovoljiti
zahtjevu ukolilco pristupni put postoji, ali njima se on ne sviila vet Zele drugi."...
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3. - Nata5a BlaZevi6 Starievid: ..."Moje pitanje nastavlja se na prethodno koje je
uputila vijetnico Nataia Marohnit Trglavinik. Odujetnik koji je angaZiran od
strane OPG NINA u svom dopisu spominje Zal<on o cestama i Zakon o
lromunalnom gospodarstvu. Zanima me da li kriimo spomenute Zakone? Takoaler,
u dopisu od l. lipnja 2023. godine piie: dostaviti Optinskom vijetu. Optinsko
vijete nije dobilo takav dokument I. lipnja 202j. godine vet juter. Zaito nam on
nije dostavljen? " ...

- Valentin Crljenko ..."Optinsla vijete nije dobilo taj dokument."...
- Helena Pavi6: ... "Da li ,,dostaviti Optinslam vijetu" piie na lwaju dokumenta?
Prema pravilima uredskog poslovanja ukoliko netko piie dopis i na kraju navede
dostaviti on sam sebi nala e dostdvu, a ne onome bme je taj dopis uputen. Prvi
dopis zaprimljen je u iestom mjesecu na koji smo mi dostavili odgovor da temo u
okviru svojih mogutnosti odriavati cestu. Ndkon toga direktor KTD FuZine d.o.o.
poslao je fotografiju iz koje je vidljiva prohodnost ceste. Naknadno smo unrdili da
se zapravo radi o drugom dijelu ceste i u tom smislu smo odgovorili na uputeni
dopis. Cinjenica je da imamo obvezu odrZavati ceste u okviru Jinancijskih
mogutnosti. Pri tome nije odretlen rok za poprovak ceste niti je propisano da cesta
mora biti asfaltirana. Na temelju toga mi ne kriimo Zakon. "...

- Valentin Crljenko ..."Ovo je pitanje na koje naielnik mora dostoviti odgovor s
obzirom daje on odgovoran za Proratun Optine FuZine." ...

4. - Nata5a Blaievid Starievi6: ...^Prije tri tedna na podruiju naie Optine imali
smo problema s pitkom lodom. Na koji naiin se stonovniitvo obavijestilo o istome i
da li su o tome obavjeiteni djeiji vrtii i osnovna ikala?..."
- Helena Pavi6.' ... "Mi zaprimimo obavijest od Komunalca d.o.o. Delnice koju
potom objavimo na naie Facebook i mreine stranice. "...

-Nata5aBlaievidStarievi6:..."OvajputdobavijestnijebilanaFacebook-u."...
- Helena Pavi6: ... "Naielnik je traiio dodqtno pojainjenje od Komunalca d.o.o.

Delnice. Nastawti zavod za javno zdravstvo utvrdio je neispravnost vode te nas o
tome obavijestio dosta kasno. Naielnik ie vam odgovoriti pisanim putem."...

5, - Tajana Kauzlari6 Korica: ..."Postavljam pitanje Proielnici Jedinsfi,enog
upravnog odjela, a odnosi se na vet spomenutu cestu koja vodi prema
nelcretninama u vlasniitvu OPG NINA. Spomenuli ste da je to tm. ,,Y" cesta. Da li
se radi o dva odjeljka ceste ili o jednoj cesti?..."
- Ilelena Pavi6: ... " Radi se o dva odjelika ceste. Ista je kao takva upisana u
Registar neramrstanih cesta. "...

- Tajana Kauzlari6 Korica: ..." Kao takva bi trebala u potpunosti biti prohodna
bez obzira ito se radi o dva odjeljka."...
- Helena Pavi6: ... "Prohodna je u jednom djelu. Radi se o jednoj iestici kaja je
registirana lato nerazvrstana cesta- ".-.

-TajanaKauzlaridKorica:...Kadajeobnavljandiocestekajijeprohodan?"...
- Helena Pavi6r ... "U iestom mjesecu."...
- Tajana Kauzlari6 Korica: ..."U redu. " ...

6. - Tajana Kauzlari6 Korica: ..."Tko je Ana Hart i iz kaiih sredstava se

financirana? " ...
- Helena Pavi6:... "Ovo je pitanje za naielnika."...
- Tajana Kauzlari6 Korica: ..."Molim pismeni odgovor." ...
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Nakon zavr5enih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zakljuduje sjednicu Op6inskog
vije6a Opcine FuZine u l8:10sati.

Zapisnidarka Predsjednik Opcinskog vije6a

Emi Bolf Randelj, v.r. Valentin Crljenko, v.r.
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REPUBLIKA HRVATSKA
PRMORSKO - GORANSKA ZUPANIJA

oPerNA ruZNs
Op6insko vijeie

Mandatna komisija

KLASA: 024 -02/23 -02 I 0l
URBROJ: 2170-19-23-'1
FuZine, 15. rujna 2023. godine

Na temelju dlanka 4. stavka 3. todke 2. i dlanka 32. stavka 2. todke 3. Poslovnika Opdinskog
vijeca Op6ine FuZine (Sluibene novine Opdine FuZine broj 06/21) i dlanka 79. stavka 8. Zakona
o lokalnim izborima (Narodne novine broj 144112, 121116,98/19, 42120, 144120,37121)
Mandatna komisija Op6ine Fufine podnosi sljede6e

IZVJESEE
o prestanku mirovanja mandata Ilanici Opdinskog vije6a i prestanku obna5anja

duinosti zamjenika llanice Op6inskog vijeda

Utvrduje se daje vije6nica NataSa Marohnid Trglavdnik dana I l. kolovoza 2023. godine Op6ini
FuZine dostavila Zahtjev za povrat vijeini6kog mandata.

Na temelju dlanka 79. stavka 8. Zakona o lokalnim izborima (Narodne novine broj 144112,
121116,98119, 42120, 144120,37121) Mandatna komisija izvje5iuje da su ispunjeni uvjeti da
vijeinica Nata5a Marohnii Trglavdnik nastavi obnaiati duinost dlanice Op6inskog vije6a
Op6ine FuZine osmog dana od dana dostave obavijesti, odnosno 19. kolovoza 2023. godine.
Istog dana prestaje obna5anje duZnosti zamjenika Vanje Kataliniia.

Mandatna komisija u sastaw:

l. Tajana Kaudarii Koricq predsjednica

2. Dario Colnar, dlan

3. Slobodan HuS, dlan


